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Čo sa v meste buduje
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Nová atletická dráha v Pieš‐
ťanoch

▶ str. 2

Investície do škôl

▶ str. 3

Prinášame rozhovor
s Andreasom Schusterom

▶ str. 7

Po opustenej, schátranej a nebezpečnej budove, ktorá
dlhé roky bola súčasťou vnútrobloku na sídlisku Adam
Trajan, zostal už len prázdny priestor.
Od 22. júna 2022, kedy areál opustil búrací stroj, zostala po
budove rovná plocha. Jednotlivé strany sídliska prepojil
spojovací chodník a do priestoru bolo pre obyvateľov síd‐
liska osadených šesť lavičiek. Počas jesene bude plocha
vysiata trávou a zrealizované budú sadové úpravy. V bu‐
dúcom roku bude do priestoru namontované verejné
osvetlenie, ktoré zvýši bezpečnosť občanov.
História objektu
Škola bola v tomto objekte otvorená 3. septembra 1990,
pred tridsiatimi dvoma rokmi nastúpilo do nej 617 žiakov.
Vyučovali sa v 21 triedach v ročníkoch 1. až 4. Kvôli nízke‐
mu počtu žiakov bola rozhodnutím vtedajšieho Minister‐
stva školstva SR 8. základná škola vyradená zo siete škôl a
školských zariadení s účinnosťou od 30. júna 2004.
V tom istom roku bol na zasadnutí mestského zastupiteľ‐
stva schválený zánik školy jej zrušením.
Aj napriek viacerým pokusom o sprevádzkovanie budovy
sa pre objekt vo vlastníctve Mesta Piešťany nepodarilo

nájsť uplatnenie a využitie. Úspešný nebol ani pokus o
predaj objektu. Poslanci mestského zastupiteľstva ešte v
roku 2014 rozhodli o tom, že ak sa opätovný predaj budo‐
vy nepodarí, budú nasledovať búracie práce. Medzi tým
budova bola dlhé roky terčom vandalizmu, bezdomovcov,
požiarov a krádeží. Pre hrajúce deti, ktoré opustený objekt
lákal sa stávala nebezpečná.
Až po 16-ročnom neúspešnom hľadaní efektívneho vy‐
užitia budovy sa 10. decembra 2020 k objektu bývalej
školy opäť vrátili poslanci Mestského zastupiteľstva mesta
Piešťany. Do rozpočtu na rok 2021 zaradili položku ur‐
čenú na búranie a rekultiváciu miesta a tým definitívne
rozhodli o osude bývalej základnej školy. (mr)

V rámci búrania objektu bolo nutné vyviesť 3 947 ton
stavebného odpadu. 1 951 ton zmesi betónu, tehál, škridiel,
obkladového materiálu a keramiky, 1 879 ton betónu, 63
ton bitúmenovej zmesi, 31 ton železného odpadu, 22 ton
zmiešaného odpadu a takmer tonu odpadu z dreva.
Veľké množstvo odpadu pri odstraňovaní budovy muselo
na skládku vyviesť 232 nákladných áut.

VNÚTROBLOK SÍDLISKA UŽ NEŠPATÍ OPUSTENÁ BUDOVA

BUDÚCA RADNICA: Októbrové vydanie spravodaja RADNICA INFORMUJE bude venované spojeným voľbám,
ktoré sa budú konať 29. októbra 2022. Obsah nájdete na str. 8.
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INVESTÍCIE DO ŠPORTOVÍSK V AREÁLI FUTBALOVÉHO ŠTADIÓNA

PIEŠŤANY MAJÚ NOVÚ ATLETICKÚ DRÁHU

Do športovísk v priestoroch futbalového štadióna inves‐
tujeme množstvo finančných prostriedkov. Ukončili sa
práce na výstavbe atletickej dráhy, budujeme nové trénin‐
gové ihrisko, opravujeme časť otvorenej tribúny a pripra‐
vujeme sa na výmenu povrchu umelej trávy.

Sanácia tribúny, betónových stupňov pre stojacich
divákov na hlavnom ihrisku
Súčasťou tohto projektu je oprava a sanácia časti úseku
oválu z južnej strany a časti úseku zo severnej strany, ktoré
sú poškodené a staticky nevyhovujúce. Opraviť sa musia
betónové stupne pre divákov, oporný múrik a terénne
schody, ktoré sú posunuté a zdeformované.
Podľa zmluvy je cena za realizáciu 315 195 eur. Stavebné
práce, ktoré boli prerušené kvôli finálnym prácam na atletic‐
kej dráhe, by mali byť ukončené do konca októbra 2022.

Vytvorenie tréningovej plochy a dobudovanie závlahy
pri futbalovom štadióne
Predmetom zmluvy je realizácia tréningovej plochy so
závlahovým systémom vedľa ihriska s umelou trávou.
Cena za práce je 71 146 eur. Predpokladaný termín ukon‐
čenia tejto investičnej akcie je október 2022.

Obnova povrchu umelej trávy na futbalovom ihrisku
Vymeniť povrch umelej trávy sa nám podarí vďaka úspeš‐
nému projektu a získaniu finančného príspevku z Fondu
na podporu športu.
Existujúcu umelú trávu, ktorá je po rokoch užívania v
zlom stave odstránime a nahradíme novou trávou FIFA
Quality. Súčasťou opravy je aj doplnenie chodníkov okolo
ihriska zo zámkovej dlažby, dobudovanie vybavenia ihris‐
ka (2x tribúna pre 70 divákov, 2x striedačka pre 10 hráčov)
a pribudnúť majú tiež stĺpiky so sieťou pre nohejbal.
Mesto Piešťany bolo jedným z 90 úspešných žiadateľov o
dotáciu, ktorí získali financie z Fondu na podporu športu.
Celková výška výdavkov na projekt podľa rozpočtu je 305
000 eur. Výška príspevku z Fondu na podporu športu je
183 000 eur. Z mestskej pokladne je na modernizáciu a
obnovu športoviska vyčlenená suma 122 000 eur.
S realizáciou sa začne v priebehu septembra 2022.

(mr)

215 registrovaných atlétov z dvoch atletických klubov pô‐
sobiacich v našom meste - TJ Družba Piešťany a Funny
athletics Piešťany, ako aj široká športová verejnosť sa v
našom meste dočkali atletického športoviska, ktoré spĺňa
svetové parametre.
Takmer rok od začiatku stavebných prác (stavať sa začalo
16. septembra 2021) je výstavba atletickej dráhy a sektorov
ukončená.
Prínos nového atletického oválu zhodnotil Jozef Repčík,
bývalý reprezentant v atletike, tréner a funkcionár klubu
Funny athletics Piešťany:
„Vybudovanie atletickej dráhy vnímam veľmi kladne,
nielen ako zlepšenie zázemia a tréningových pod‐
mienok pre atlétov, ale aj pre celý piešťanský šport. Nie
každý si to uvedomuje, ale práve atletika je základ všet‐
kých športov. Na Slovensku je veľmi málo 400 metro‐
vých atletických dráh s umelým povrchom, preto som
veľmi rád, že práve v Piešťanoch sa takáto vybudovala.
Vo vyspelejších krajinách je bežná vec mať takéto drá‐
hy dokonca na ihriskách základných škôl.“
Atletický ovál na piešťanskom futbalovom štadióne má
šesť dráh a dĺžku 400 metrov. Na západnej strane (pod
tribúnou) pri bežeckej rovinke vzniklo rozbežisko s ume‐
lým povrchom a doskočisko pre skok ďaleký s pieskom, v
severnej časti oblúka sa zrealizovala vodná priekopa, sek‐
tor skoku o tyči, sektor skoku do výšky a rozbežisko pre
hod oštepom. Na južnej strane vo vnútri oválu je vybudo‐
vaný sektor vrhu guľou, sektor pre hod diskom a kladi‐
vom.
„Piešťanská atletika dostane konečne podobu atrak‐
tívneho športu s vlastným športoviskom. Či chceme
alebo nie musíme kráčať s dobou a osloviť mladých
športovcov modernizáciou športovísk a kvalitnými
podmienkami pre šport. Mladí atléti nebudú musieť

odchádzať na stredné školy mimo Piešťan, ktoré im
ponúkajú kvalitnejšie podmienky. Môžu ostať doma,
študovať doma a popri tom trénovať na úrovni. V klube
Funny athletics máme okolo 110 detí, ktoré doposiaľ
videli tartanovú drahú len na pretekoch a teraz sa s ňou
budú môcť vžiť na svojich tréningoch a vyskúšať si drá‐
hu v rovnakom "šate" ako na pretekoch. Areál spĺňa
podmienky pre usporiadanie pretekov regionálneho,
celoslovenského, pripadne i európskeho významu, čo
pomôže opäť viac zviditeľniť mesto Piešťany,“ dodal Jo‐
zef Repčík.

Celková investícia bola 857 235 eur, Slovenský atletický
zväz (SAZ) prispel sumou 250 000 eur.
Slávnostné otvorenie atletickej dráhy za účasti význam‐
ných športových osobností je naplánovaný na sobotu 24.
septembra 2022.

(mr)
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ČAS LETNÝCHPRÁZDNIN SMEVYUŽILI NAOBNOVUŠKÔL
Počas letných prázdnin sme do
modernizácie škôl investovali takmer
653 000 eur.

Stavebné úpravy a budovanie tech‐
nického vybavenia odborných učeb-
ní v ZŠ Mojmírova a Holubyho
Na týchto základných školách sa reali‐
zovali stavebné práce vo vybraných
triedach. Stavebné úpravy v rámci
pripravovanej modernizácie sa v ZŠ
Mojmírova vykonávali v učebniach
biochémie, polytechniky, jazykových
učební a knižnice.
Mesto Piešťany ešte v roku 2018 zís‐
kalo nenávratné finančné príspevky z
Ministerstva pôdohospodárstva a roz‐
voja vidieka SR na obnovu, moderni‐
záciu a vybavenie odborných učební
v týchto školách:
ZŠ Mojmírova vo výške 123 761,04 eur;
spolufinancovanie Mesta bolo 6 188,05
eur;
ZŠ Holubyho vo výške 174 886,41 eur,
spolufinancovanie Mesta – 8 744,32
eur.
V rámci projektu boli opravené a vy‐
bavené učebne biológie, chémie, po‐
čítačovej triedy, knižnice a polytech‐
niky.

Zariadenie školských učební
Učebne budú vybavené novým špe‐
cializovaným školským a laboratór‐
nym nábytkom so zodpovedajúcimi
učebnými pomôckami, novou výpoč‐
tovou technikou a do školských kniž‐
níc bude dodaný nový knižničný fond.

Obnova viacúčelového ihriska v
areáli ZŠ Holubyho
V areáli školy sme zrekonštruovali a
obnovili existujúce viacúčelové ihris‐
ko. Oprava športoviska spočívala vo
výmene pôvodnej trávnatej plochy,
výmene oplotenia ihriska, mantinelov
a ochrannej siete. Ihrisko má po re‐
konštrukcii nové bránky a čiarovanie.
Modernizácia objektu stála takmer
34 000 eur.

Rekonštrukcia okien a dverí v ob‐
jekte ZŠ F. E. Scherera
V ďalšom pavilóne sme vymenili 59
kusov starých okien za nové plastové.
Budova je tiež po oprave zateplená.

Investícia do modernizácie ZŠ F. E.
Scherera bola v hodnote 219 000 eur.

Oprava kanalizácie na ZŠ M. R.
Štefánika
Oprava poškodeného potrubia a
montáž nového stála takmer 16 000
eur.

Obnova umelého osvetlenia a
vnútorných silnoprúdových roz‐
vodov v MŠ Staničná
Rekonštrukčné práce na elektroin‐
štalácii boli v hodnote 85 000 eur.

(mr)

ZAČAL SA NOVÝ ŠKOLSKÝ ROK
V pondelok 5. septembra 2022 sa po letných prázdninách
opäť otvorili brány škôl a deti sa vrátili do školských lavíc.
V novom školskom roku 2022/2023 bude navštevovať zá‐
kladné školy v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Piešťany
takmer 2 200 žiakov. Do základných škôl v zriaďovateľskej
pôsobnosti mesta Piešťany nastúpilo v tomto školskom
roku 267 prvákov, čo je oproti vlaňajšku nárast o 23 žiakov.
Najviac prváčikov si zasadlo do školských lavíc na Základ‐
nej škole Brezová a Holubyho, ktoré zriadili 3 prvácke
triedy. Po dve triedy prváčikov majú ZŠ Mojmírova a ZŠ
Scherera, jednu triedu prvákov otvorili na ZŠ Vajanského.
„Chcem Vám popriať, aby bol čas strávený v škole pre
Vás nádhernou cestou plnou nových vedomostí a
nových priateľstiev. Prajem Vám tiež, aby ste sa v
školách cítili dobre, naučili sa veľa nových vecí a rozví‐
jali svoje kamarátstva. Vy ste budúcnosťou tejto
spoločnosti. Pedagógom prajem veľa síl a energie v
novom školskom roku,“ uviedol vo svojom príhovore k
žiakom, učiteľom, nepedagogickým zamestnancom škôl
i rodičom detí primátor Peter Jančovič.

Tento školský rok sa začal bez výraznejších epidemiologic‐
kých opatrení.
Prvé prázdniny v tomto roku deti čakajú od 28. do 31. ok‐
tóbra. Po jesenných prázdninách sa žiaci do lavíc vrátia v
stredu 2. novembra 2022.
Posledný deň vyučovania pred vianočnými prázdninami
absolvujú školáci vo štvrtok 22. decembra. Učiť sa začnú
opäť až v roku 2023, a to v pondelok 9. januára. (mr)
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Cintorín na Bratislavskej ceste –
oprava centrálneho chodníka v hod‐
note 65 547 eur zahŕňala výmenu po‐
vrchu chodníka, rekonštrukciu elek-
troinštalácie a osadenie nových lámp
verejného osvetlenia.

Oprava centrálneho kríža – na stav
kríža, ktorý je umiestnený v hlavnej
uličke na cintoríne na Bratislavskej
ceste, sa okrem poveternostných
vplyvov, podpísal aj zub času a tiež
poškodenie ohňom. Reštaurátorské
práce sa vykonávali na častiach kríža z
pieskovca a na žulovej dlažbe.

Chodníky na Čachtickej ulici – chod‐
níky zo zámkovej dlažby s bezbariéro‐
vými prístupmi do bytoviek, v sume
47 763 eur sme vybudovali na zákla-
de žiadosti občanov, ktorí v týchto by‐
tovkách bývajú.

Zastávka Kocurice – „na otoči“ - na
ulici Družby bola obnovená autobu‐
sová zastávka. Súčasťou obnovy bolo
vybudovanie spevnenej plochy a osa‐
denie nového prístrešku. Cena za
práce bola 23 312 eur.

Zariadenie opatrovateľskej služby
Lumen – v Lumene na Staničnej ulici
sme vymenili staré drevené okná a
dvere za nové plastové v celkovej hod‐
note 12 493 eur.

Prednádražie lavičky – súčasťou
projektu, ktorý riešil sadové úpravy a

ošetrenie drevín na zelených
plochách okolo obytných domov na
Prednádraží bola aj inštalácia 31 ku‐
sov nových moderných lavičiek za
13 511 eur.
Parkovacie miesta na ulici Ružová –
9 parkovacích miest pribudlo na tejto

ulici po odstránení nevyužitého kop‐
ca z hliny.
Rekonštrukcia Dopravnej ulice –
Spoločnosť Tavos, a. s. začala koncom

júna na ulici realizovať obnovu kanali‐
začného potrubia. Práce by mali byť
ukončené do konca augusta 2022. Po
výmene potrubia by sa následne
malo začať s dlho očakávanou kom‐
pletnou rekonštrukciou tejto ulice.

Detské ihrisko na Potočnej ulici – v
septembri budú do ihriska osadené
nové hracie prvky a mobiliár. Násled‐
ne bude ihrisko opäť sprístupnené
verejnosti. (mr)

ČO SA V MESTE REALIZUJE

Do súťaže KlimaOBEC, v ktorej obce
a mestá súťažili o najlepší prístup ku
klíme a energetike, sa prihlásilo 11 sa‐
mospráv.
Mesto Piešťany sa umiestnilo na
treťom mieste. Ocenené bolo za syste‐
matický prístup k energetickému plá-

novaniu, za rozvoj nemotorovej dopra‐
vy a efektívne znižovanie spotreby
energie v budovách a verejnom osve-
tlení. Ako cenu sme od organizátora
súťaže, Združenia Priatelia Zeme -
CEPA, získali bezplatné odborné ener‐
getické konzultácie v rozsahu 10 hodín.

Súťaž prebiehala od 11. mája do konca
júna 2022 a realizovalo ju združenie
Priatelia Zeme-CEPA, ktoré sa dlho-
dobo venuje dekarbonizácii regiónov
a tvorbe regionálnych kapacít pre ko‐
ordináciu udržateľnej energetiky.

(mr)

Medzinárodný klub žien pokračuje v
charitatívnych aktivitách a opäť fi‐
nančne podporil rodinu v nepriazni‐
vej sociálnej situácii.
Dňa 15. júna 2022 zástupkyne klubu
za účasti pracovníčok Odboru sociál‐

nych služieb mesta Piešťany odo‐
vzdali finančný dar pre 8 ročného
chlapca s nepriaznivým zdravotným
stavom. Dar v hodnote 600 eur pred‐
stavoval výťažok zo 16. Charitatívneho
knižného bazáru a Kvetinového bazá‐

ru. Klub ďakuje všetkým neznámym
darcom kníh a návštevníkom bazárov
vďaka ktorým mohol finančne pod‐
poriť rodinu a zmierniť jej náklady na
zvýšenú starostlivosť o syna. (mr)

MESTO PIEŠŤANY USPELO V SÚŤAŽI KLIMAOBEC

MEDZINÁRODNÝ KLUB ŽIEN OPÄŤ POMÁHAL
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DO SÚŤAŽE „DO PRÁCI NA BICYKLI“ SME SA ZAPOJILI AJ TENTO ROK

KONTROLA NAKLADANIA S ODPADMI V PREVÁDZKACH

OLKS S EKOLOGICKOU NOVINKOU

Piešťany sa do celoslovenskej kampane podporujúcej roz‐
voj cyklistickej dopravy na Slovensku zapájajú od začiatku.
Na deviatom ročníku kampane sa zúčastnilo rekordných
105 samospráv s 13 551 účastníkmi. Mesto Piešťany sa
umiestnilo na 31. mieste.
Počas súťaže, ktorá prebiehala od 1. júna do 30. júna 2022,
sme do práce najazdili 20 755,17 km, absolvovali 2 625 jázd
a podarilo sa nám ušetriť 5 461,81 kg CO2.
V našom meste sa do súťaže zapojilo 35 tímov od 22 za‐
mestnávateľov, ktoré tvorilo 105 jednotlivcov.
20 755,17 km
V kategórii jednotlivcov za najviac najazdených km sa
na prvom mieste umiestnil Fedor Lenghardt z tímu Pu‐
dingáči , ktorý počas trvania kampane najazdil 1 703 km s
počtom jázd 33.
V kategórii jednotlivcov za najviac najazdených jázd
sú na prvej priečke s rovnakým počtom 50 jázd Viera Or‐
šinová a Vladimír Krupa, obaja z tímu Balneomúzejníci
Kursalon. Viera Oršinová však najazdila do práce viac km,
presne 210. Jej kolega 91.
Prvé miesto za najviac najazdených km v kategórii
tímy získali Pudingáči, ktorí počas júna do práce najazdili
4 404 km. V rovnakej kategórii s počtom najazdených
jázd tento rok vyhrali Balneomúzejníci Kursalon s po‐
čtom jázd 179 a najazdenými 431 km.
Najaktívnejší zamestnávateľ zapojený do súťaže v roku
2022 v rámci Piešťan je firma ON Semiconductor Slovakia
a. s., ktorá mala v súťaži sedem tímov a 26 jednotlivcov.
Spolu nabicyklovali 6 426 km, absolvovali 478 jázd a ušet‐
rili 1 619,58 kg CO2.

Do súťaže sa každoročne zapájajú aj zamestnanci
Mestského úradu Piešťany. V tomto roku radnica do
súťaže poslala 5 tímov a 20 zamestnancov do práce na
bicykli najazdilo 1 441 km. V poradí zamestnávateľov
Mestský úrad Piešťany skončil na 2. mieste. Zo zamest‐
nancov mesta bol v bicyklovaní najusilovnejší Miroslav
Macejka, ktorý do práce najazdil 256 km.

Všetkým zúčastneným v tohoročnej kampane Do práce
na bicykli v našom meste patrí veľké poďakovanie. Výher‐
com blahoželáme a prajeme im na bicykloch, nielen do
práce, veľa bezpečných kilometrov.

(mr)

Mestský úrad Piešťany, Odbor životného prostredia v
priebehu mesiacov august až október 2022 vykonáva kon‐
trolu nakladania s odpadmi v prevádzkach právnických
osôb a fyzických osôb – podnikateľov.
Kontroly sú zamerané na dodržiavanie systém zberu od‐
padov podľa Všeobecne záväzného nariadenia mesta
Piešťany č.3/2021 o odpadoch - produkcia komunálnych
odpadov z prevádzok a užívanie zberných nádob zodpo‐
vedajúcich systému zberu na zmesový komunálny odpad
a jeho vytriedené zložky odpadov.
Vyzývame preto prevádzkovateľov, aby pristupovali zod‐
povedne k nakladaniu s odpadmi a zabezpečili si zberné
nádoby na odpad, aby nedochádzalo k nepovolenému
ukladaniu odpadov do zberných nádob na sídliskách ur‐
čených pre obyvateľov bytových domov, ani do prevádzky
Zberný dvor mesta Piešťany.

Pre bližšie informácie ohľadne kontroly prosím kontak‐
tujte Odbor životného prostredia, MsÚ Piešťany na te‐
lefónnom čísle : 033/77 65 422.

Súčasťou Otvorenia letnej kúpeľnej sezóny 2022 bola aj
ekologická novinka vo forme zálohovaného pohára na ná‐
poje. Grafika na pohároch, ktorej autorkou je ilustrátorka
Alica Kucharovič, prezentuje motívy typické pre Piešťany.
Vratné zálohované poháre, ktoré sme na veľkom podujatí
použili po prvýkrát, sú vyrobené z ľahkého, pevného a
odolného plastu. Zároveň sú určené na viacnásobné po‐
užitie. Keďže vratné poháre mali počas slávností úspech,
chceli by sme ich na veľkých podujatiach využívať naďalej.

(mr)
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Mesto Piešťany ako správca dane,
upozorňuje dlžníkov, že nedoplatky
na miestnych daniach a poplatku za
komunálne odpady a drobné staveb‐
né odpady môže vymáhať aj formou
výkonu exekúcie zadržaním vodičs‐
kého preukazu, a to na základe § 98
ods. 1 písm. i) zák. č. 563/2009 Z. z. o
správe daní (daňový poriadok).
Pred začatím daňovej exekúcie správ‐
ca dane preverí, či je daňový dlžník dr‐
žiteľom vodičského preukazu. Ná‐
sledne vydá rozhodnutie o začatí
daňového exekučného konania a dlž‐
níkovi zašle daňovú exekučnú výzvu,
v ktorej ho upozorní, že v prípade ne‐
uhradenia vymáhaného nedoplatku
v určenej lehote vydá daňový exekuč‐
ný príkaz na zadržanie vodičského
preukazu. Ak dlžník nezaplatí v
stanovenej lehote dlžnú sumu, správ‐
ca dane doručí daňový exekučný prí‐
kaz príslušnému orgánu Policajného
zboru SR, ktorý vykoná blokáciu
vodičského preukazu v informač‐

nom systéme. Vďaka tomu bude prí‐
slušník polície vykonávajúci kontrolu
vodiča vedieť, že vodičský preukaz je
zadržaný. Po vyrovnaní vymáhaného
nedoplatku správca dane bezodklad‐
ne vydá rozhodnutie o zastavení
daňového exekučného konania a toto
doručí polícii, ktorá blokáciu vodičs‐
kého preukazu zruší.
Odporúčame daňovníkom, aby svoje
nedoplatky voči mestu Piešťany vy‐
rovnali v priebehu mesiaca septem‐
ber 2022, po tomto termíne správca
dane pristúpi k vymáhaniu nedoplat‐

kov aj vyššie uvedenou formou exe‐
kúcie. Ak nie ste si istí výškou svojho
nedoplatku, informujte sa na Mest‐
skom úrade v Piešťanoch, Odbore
ekonomiky a podnikania - referát
daní a poplatkov (tel. 033/77 65 485 –
487).
Mesto Piešťany využije všetky legis‐
latívne možnosti na vymoženie nedo‐
platkov od daňových subjektov, ktorí
nedodržiavaním svojich zákonných
daňových povinností neumožňujú
použitie finančných prostriedkov pa‐
triacich do rozpočtu mesta v pros‐
pech zvýšenia kvality života v meste
Piešťany. Nie je v záujme mesta Pieš‐
ťany vymáhať nedoplatky v exekuč‐
nom konaní, ktoré dlžníkovi spôsobu‐
je ďalšie trovy a nemalé komplikácie
v životných situáciách, odporúčame
preto všetkým daňovým dlžníkom,
aby sa vyhli zbytočným ťažkostiam
splnením svojich daňových povinnos‐
tí a aktívnou komunikáciou so správ‐
com dane.

Kolobežky budú určené na hliadkovú
činnosť v miestach, kde nie je možné
alebo vhodné jazdiť motorovým
vozidlom.
„Uvidíme v praxi ako sa kolobežky
osvedčia. Hliadka príde autom do
terénu, odstaví motorové vozidlo,
následne vytiahne z kufra automo‐
bilu kolobežky a na miestach, kde
nie je vhodné jazdiť motorovým
vozidlom budú policajti hliadkovať
na kolobežkách. Kolobežky sa
nebudú využívať len v centre mes‐
ta. Budú využité tiež na jazdu po

chodníkoch, cyklochodníkoch, ako
i na hliadkovanie v chránenej ob‐
lasti Sĺňava,“ dopĺňa Peter Gogol, zá‐
stupca náčelníka Mestskej polície
mesta Piešťany.
Mestská polícia mesta Piešťany zakú‐
pila zatiaľ dve nové elektrické kolo‐
bežky. Používanie elektrických kolo‐
bežiek u mestskej polície na Sloven‐
sku nie je nič nové. Kolobežky pomá‐
hajú k preventívnej činnosti mest‐
ským policajtom v Bratislave, Koši‐
ciach, Prešove alebo v Dunajskej
Strede.

Kolobežky dosahujú rýchlosť 25 km
za hodinu, dojazd na jedno nabitie
majú 45 km. (mr)

DLŽNÍCI MÔŽU PRÍSŤ O VODIČSKÝ PREUKAZ

DO VÝBAVY MESTSKEJ POLÍCIE PRIBUDLI ELEKTRICKÉ KOLOBEŽKY

LÚČIME SA...

Vo veku nedožitých 95 rokov zomrel 1. septembra čestný občan mesta Piešťany a zaklada‐
teľ histórie slovenského plávania profesor Ľudovít Komadel.
Prof. MUDr. Ľudovít KOMADEL, DrSc. (1927) bol prvý športovec z Piešťan, ktorý sa zú‐
častnil olympijských hier. Bolo to v r. 1952, plával 200 m prsia, v rozplavbe vyrovnal olym‐
pijský rekord a vo finále skončil na 8. mieste.
Počas svojho aktívneho života získal mnoho ocenení: Majster športu 1953, Rytier Talian‐
skej republiky 1970, Za zásluhy o rozvoj čs. telesnej výchovy I. stupňa 1977, Nositeľ bulhar‐
ského Radu rytiera z Madary II. stupňa 1977, Čestný člen Spoločnosti telovýchovného
lekárstva v Rakúsku 1984 a v Maďarsku 1985, Vyznamenanie Akadémie športu USA za
výchovu a výskum 1985, Doživotný člen Medzinárodnej federácie vysokoškolského športu
FISU 1985, Olympijský rád v striebre MOV 1992.
V roku 2020 mu Mestské zastupiteľstvo mesta Piešťany schválilo udelenie titulu „Čestný
občan mesta Piešťany“ za celoživotný prínos v oblasti športu a najmä plávania, za vyni‐
kajúce tvorivé výkony a za propagáciu mesta Piešťany. Ocenenie si však osobne nemohol
prevziať zo zdravotných dôvodov.
Česť jeho pamiatke! (dm)
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Andreas Schuster bol riaditeľom
Slovenských liečebných kúpeľov
Piešťany od roku 2019. Počas pôso‐
benia vo funkcii bol postavený aj
pred náročnú situáciu, ktorú ešte ni‐
kto nikdy neriešil a zvládol ju
bravúrne. V období pandémie koro‐
navírusu boli totiž kúpele zatvorené
prvýkrát v histórii.

V pozícii generálneho riaditeľa Slo-
venských liečebných kúpeľov Pieš‐
ťany ste boli od roku 2019. Za tento
čas Vám určite Piešťany prirástli k
srdcu. Budete sa do Piešťan rád
vracať?

Áno, moje roky strávené v Pieš‐
ťanoch boli úžasné. Predovšetkým
preto, že to nebolo po prvýkrát, kedy
som v Piešťanoch pracoval. S mojou
rodinou sa v blízkej budúcnosti do
tohto krásneho mesta určite vrátime
- ako hostia.

Do histórie piešťanských kúpeľov
sa zapíšete ako riaditeľ, ktorý stál
na ich čele počas celosvetovej epi‐
demiologickej krízy. Vašou najťaž‐
šou úlohou v tomto období bolo
zachovať chod kúpeľov s čo naj‐
menšími finančnými stratami. Ako
toto obdobie hodnotíte?

Obdobie pandémie bolo určite špeci‐
fické, obzvlášť pokiaľ ide o ťažkosti a
výzvy. Dôležitou úlohou generálneho
riaditeľa bolo zamerať sa na prežitie
firmy, a tým pracoviska viac ako
700 zamestnancov. Keďže kúpele sú
predovšetkým zdravotníckym zaria-
dením, pre majiteľov kúpeľov, Ensana
a SLKP manažment bolo veľmi dô‐
ležité byť zodpovedným členom
spoločnosti v Piešťanoch a poskyto‐
vať testovacie a vakcinačné centrá,
ako aj prispieť k tomu, aby sa šírenie
vírusu minimalizovalo.
Čo sa týka finančného dopadu pan‐
démie, bol obrovský a veľa plánova‐
ných investícií sa muselo odložiť. Te‐
raz, keď sa pandémia takmer skonči‐
la, SLKP obnovili plán investícií a po‐
kračujú s rekonštrukciami.

Sú z Vašej skúsenosti Kúpele Pieš‐
ťany a mesto Piešťany v celosveto‐
vom meradle niečím výnimočné?

Áno, SLKP a Piešťany sú jedinečné.
Pôsobenie v Kúpeľoch Piešťany bolo

určite vrcholom mojej profesionálnej
kariéry, v rámci ktorej som pracoval v
14 krajinách na 3 kontinentoch. Ni‐
kde na svete som sa nestretol s
podobným zariadením ako sú Kúpe‐
le Piešťany. Som rád, že sa kúpele a
ich vedenie opäť priblížili Piešťanom
a ich obyvateľom. Keďže jedno bez
druhého nemôže reálne existovať, je
dôležité túto symbiózu pozitívne
udržiavať a rozvíjať.

Kúpele, Kúpeľný ostrov na jednej
strane mosta a mesto samotné na
druhej strane mosta sú prepojené.
Pre úspech mesta a kúpeľov je ne‐
vyhnutná spolupráca oboch strán.
Počas Vášho vedenia bola spolu‐
práca s vedením mesta veľmi
dobrá. Súhlasíte s tým?

Áno, už v mojej predchádzajúcej od‐
povedi som spomenul, že kúpele sú
súčasťou mesta, a to dôležitou súčas‐
ťou, no zároveň mesto poskytuje
podporu kúpeľom - dobrá spolu‐
práca je preto kľúčová.

S Vaším menom sa už navždy bude
spájať aj otvorenie priestoru fontá‐
ny pred hotelom Slovan. Sám ste
svojimi rukami priložili ruku k
dielu. Ste na tento počin hrdý?

Samozrejme, že áno, aj keď je to iba
malý krok. Ale ako raz jeden filozof
povedal: dlhá cesta pozostáva z milió-
nov malých krokov.

Čo by ste popriali Piešťanom a
Piešťancom do budúcna?

Zo srdca si želám, aby spolupráca
medzi kúpeľmi a mestom naďalej rá‐
stla a rozvíjala sa, aby mal z tejto
spoločnej cesty prospech celý región,
a aby prichádzalo čoraz viac návštev‐
níkov, ktorí by si užívali liečivú silu ako
aj pohostinnosť, ktorú Piešťany a kú‐
peľné hotely Ensana Health Spa
hotels ponúkajú.

Andreas Schuster
■ Pochádza z Rakúska. Vyštudoval

Hotelovú školu v Bad Gleichen‐
bergu v Rakúsku a absolvoval aj
trojročné štúdium hotelového
manažmentu v Americkej aso‐
ciácii hotelov.

■ Je presvedčený, že najlepšou
školou pre neho bola jeho
medzinárodná kariéra, počas
ktorej pracoval na troch kontinen‐
toch v 14 krajinách.

■ Začínal ako čašník vo Švajčiarsku
a postupne sa vypracoval do
manažérskych pozícií. V posled‐
ných rokoch bol generálnym
riaditeľom, viceprezidentom aj
prevádzkovým riaditeľom rôznych
svetových hotelov.

■ Na pozícii generálneho riaditeľa
Slovenských liečebných kúpeľov
Piešťany, ktoré patria pod
medzinárodnú sieť Ensana Health
Spa Hotels, pracoval od roku 2019.

■ Je ženatý, má štyri deti.

(mr)

MOJE ROKY STRÁVENÉ V PIEŠŤANOCH BOLI ÚŽASNÉ
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POZVÁNKY
21. - 25. 9. VICTORIA REGIA 2022,
medzinárodná výstava kvetov, KSC Fontána
24. 9. PARKFOTO, výstava fotografií, mest‐
ský park
24. 9. VICTORIA REGIA 2022, Kvetinové
korzo - cyklojazda, súťaž o najkrajšie vy‐
zdobený klobúk či cyklistickú prilbu, sláv‐
nostné vyhlásenie výsledkov, Ľudová hud‐
ba Fidlikanti, Hudobný pavilón v mest‐
skom parku, 15.00 h
24. 9. OTVORENIE ATLETICKEJ DRÁHY,
detské preteky v atletike, slávnostné otvo‐
renie
29. 9. OTVORENIE 42. UMELECKEJ SEZÓ‐
NY, SND: Pohreb alebo svadba – čo skôr? –
divadelné predstavenie, Dom umenia
Piešťany, 19.00 h
1. 10. DEŇ ZDRAVIA, KSC Fontána
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Na slávnosti, ktorá sa konala 19. júla v
priestoroch Okresného úradu Pieš‐
ťany, sa zúčastnili zástupcovia mest‐
skej a krajskej samosprávy, Zväzu
vojakov SR, Slovenského zväzu proti‐
fašistických bojovníkov, rodinní prí‐
slušníci a ďalší hostia.
Pamätnými medailami k 75. výročiu
Slovenského národného povstania
(SNP) a skončenia druhej svetovej voj‐
ny ocenilo Ministerstvo obrany (MO)
SR päť osobností okresu. Z rúk vedú‐
ceho oddelenia starostlivosti o voj‐
nových veteránov a vojenských dô‐
chodcov MO Richarda Zimányiho si
ich prevzali priami účastníci SNP, ich
pozostalí i bývalá väzenkyňa v kon‐
centračnom tábore Terezín.
Medaila bola udelená priamej účast‐
níčke SNP Viere Bedrnovej, účastníč‐

ke a pomocníčke partizánov Alžbete
Zollerovej, preživšej holokaustu Moni‐
ke Lietavovej a in memoriam pria-
mym účastníkom Anne Boorovej a Ti‐
borovi Urbánkovi.
Ocenenia boli týmto osobnostiam
udelené už pred dvoma rokmi, no akt
odovzdania prekazila pandémia.

VÝZVA PRE JUBILANTOV
Mesto Piešťany už od roku 1993 pripravuje v mesiaci október Sláv‐
nostné stretnutie jubilantov mesta Piešťany, ktorého sa zúčastňujú
jubilanti vo veku 75, 80, 85 a viac rokov - s trvalým bydliskom v Pieš‐
ťanoch.
Aj v tomto roku chceme v tejto tradícii pokračovať – tentokrát v spolu‐
práci s Mestským kultúrnym strediskom mesta Piešťany. Preto vyzýva‐
me jubilantov vo veku 75, 80, 85 a viac rokov, ktorí majú záujem zúčast‐
niť sa tohto kultúrno-spoločenského podujatia, aby už teraz nahlásili
svoju účasť na týchto telefónnych číslach mestského kultúrneho
strediska v čase od 7.30 do 15.30 h a najneskôr do konca septembra:
-0911 768 349 (p. Mário Vrábel)
-0905 624 596 (p. Gabriela Kováčová)
Prihlásiť sa je možné aj na e-mailovej adrese: sekretariat@piestany.sk.
Treba uviesť meno, adresu bydliska, telefónny kontakt.
Predpokladaný termín konania Slávnostného stretnutia jubilantov je
25. októbra 2022 v KSC Fontána. (dm)

V sobotu 29. októbra sa na Sloven‐
sku uskutočnia spojené voľby, v
ktorých si budeme voliť predstavite‐
ľov miestnych i krajských samo-
správ.
Mesto Piešťany už tradične pripra‐
vuje mimoriadne vydanie volebné‐
ho čísla Radnica informuje, v
ktorom poskytne občanom – voli‐
čom informácie potrebné k voľbám.
Dozviete sa presný termín a čas
volieb, kto môže voliť, ako budú voľ‐
by prebiehať, keďže budeme voliť do
miestnej i krajskej samosprávy. Ďalej
tu nájdete zoznam volebných okr‐
skov a volebných miestností.
Okrem toho pre bližšie oboznáme‐
nie sa s kandidátmi a prinesieme in‐
formácie o kandidátoch na primá‐
tora Piešťan, kandidátoch na po‐
slancov Mestského zastupiteľstva
mesta Piešťany.
Chýbať nebude prezentácia kandi‐
dátov na predsedu Trnavského sa‐
mosprávneho kraja a zoznam kan‐
didátov na poslancov Trnavského
samosprávneho kraja za okres Pieš‐
ťany.
Mimoriadne číslo bude distribuované
do schránok obyvateľov Piešťan a bude
k dispozícii aj na vrátnici Mestského
úradu v Piešťanoch, a to v prvej polo‐
vici októbra 2022. (dm)
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